

الإقرار والقبول

Acknowledgment & Acceptance

1. Registration and Payment

All registrations must be completed online through the Champs Tennis Center website. Payment is required during registration to secure a spot in the program.

No refunds will be provided once the program has started, except under the following conditions: -

- Lessons canceled due to adverse weather conditions will be rescheduled or compensated later based on mutual availability between the coach and the player.
- If a player cannot attend a lesson for health reasons, the lesson will be rescheduled or compensated upon providing adequate medical notice to the coaching staff.
- In the event of government-mandated closures of the premises for security reasons or other official directives, affected lessons will be rescheduled or compensated accordingly.

2. Program Participation

- The participant agrees to join the tennis coaching program per the schedule provided by Champs Tennis Center.
- Champs Tennis Center reserves the right to change the schedule, coaching staff, or program content with prior notice to the participant.

3. Health and Safety

- Participant must disclose any medical test report, conditions, allergies, or particular needs at registration.
- In case of a medical emergency, the center is authorized to seek emergency medical treatment for participant.
- Champs Tennis Center is not responsible for any injuries during participation in the program.

4. Code of Conduct

- The participant is expected to adhere to Champs Tennis Center's code of conduct. Any disruptive behavior may result in dismissal from the program without a refund.
- Relatives or friends cannot enter the courts or interfere with the coaching sessions.

5. Liability Waiver

By signing this agreement, the participant releases Champs Tennis Center from any liability for injuries, loss of property, or other incidents that may occur during the participation in the program.

6. Photography and Media Consent

Participants consent to use photographs or videos of him taken during the program for promotional purposes by Champs Tennis Center.

7. Acknowledgment and Acceptance

I have read and agree to all of Champs Tennis Center's terms and conditions and wish to register. I acknowledge that Champs Tennis Center is not liable for any injuries or loss of property that may occur to me during participation.

١- التسجيل والدفع

يجب إكمال جميع التسجيلات عبر الإنترنت من خلال موقع Champs Tennis Center. يلزم الدفع أثناء التسجيل لتأمين مكان في البرنامج.

لن يتم تقديم أي استرداد للمبالغ المدفوعة بمجرد بدء البرنامج، إلا في ظل الشروط التالية: -

- سيتم إعادة جدولة الدروس الملغاة بسبب الظروف الجوية السيئة أو تعويضها لاحقاً بناءً على التوافر المتبادل بين المدرب واللاعب.
- إذا لم يتمكن اللاعب من حضور درس لأسباب صحية، فسيتم إعادة جدولة الدرس أو تعويضه عند تقديم إشعار طبي مناسب لطاقتك التدريب.
- في حالة إغلاق الميادين بموجب أمر حكومي لأسباب أمنية أو توجيهات رسمية أخرى، فسيتم إعادة جدولة الدروس المتأثرة أو تعويضها وفقاً لذلك.

٢- المشاركة في البرنامج

- يوافق المشارك على تسجيل في برنامج تدريب التنس وفقاً للجدول الزمني الذي يقدمه مركز الأبطال للتنس
- يحتفظ مركز الأبطال للتنس بالحق في تغيير الجدول الزمني أو طاقم التدريب أو محتوى البرنامج مع إخطار المشارك مسبقاً.

٣- الصحة والسلامة

- يجب على المشارك الكشف عن أي تقرير اختبار طبي أو حالة أو حساسية أو احتياجات خاصة به عند التسجيل.
- في حالة الطوارئ الطبية، يحق للمركز طلب العلاج الطبي الطارئ للمشارك.
- لا يتحمل مركز التنس للأبطال المسؤولية عن أي إصابات أثناء المشاركة في البرنامج.

٤- مدونة لقواعد السلوك

- من المتوقع أن يلتزم المشارك بقواعد السلوك الخاصة بمركز الأبطال للتنس، قد يؤدي أي سلوك مزعج إلى الطرد من البرنامج دون استرداد المبلغ المدفوع.
- لا يجوز للأقرباء أو الأصدقاء المشارك دخول الملاعب أو التدخل في جلسات التدريب.

٥- إخلاء المسؤولية

من خلال التوقيع على هذه الاتفاقية، يعفي المشارك مركز التنس للأبطال من أي مسؤولية عن الإصابات أو فقدان الممتلكات أو أي حوادث أخرى قد تحدث أثناء مشاركة في البرنامج.

٦- الموافقة على التصوير والإعلام

يوافق المشارك على استخدام الصور أو مقاطع الفيديو الخاصة به والتي تم التقاطها أثناء البرنامج لأغراض ترويجية من قبل مركز الأبطال للتنس.

٧- الإقرار والقبول

لقد قرأت وأوافق على جميع شروط وأحكام مركز الأبطال الرياضي للتنس وأرغب في التسجيل. وأقر بأن مركز الأبطال الرياضي للتنس غير مسؤول عن أي إصابات أو خسائر في الممتلكات قد تحدث لي أثناء المشاركة.

Participant's Signature: _____

توقيع المشارك: _____